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Protokoll från Förvaltningsgruppen den 9 
oktober 2023 

 

Plats: via Skype klockan 13:15-15:00 

  
Närvarande: 
Lena Kullberg-Boman Avd. chef, förskoleavdelningen 
Odini Nzeribe               Avd.chef, äldreomsorgsavdelningen 
Olle Ingemarsson  HR-chef 
Snorre Berglund Ekonomichef, tf Stadsdirektör 
Andreas Evestedt Avd.chef, stadsmiljö 
Maria Klemets Hellberg Avd.chef, sociala avdelningen 
Emma Liljenberg Avd.chef, Stab och kansli 
Jonna Söderqvist HR 
  
För arbetstagarna: 
Bengt Olsson              Kommunal 
Fernando Silva              Kommunal 
Susan Pitkänen              Vision 
Dick Morén              Saco 
Cecilia Bross              Sveriges Lärare  
Ulf Fogelström              SSR 
Josefin Thavelin Tedfelt       HSO  
Anders Bengtsson              Skolledarna   
 
 
Vid protokollet  
Carina Holm 
 
     
    

1. Föregående protokoll. 
Justeras. 
 

2. Facklig information.   

Akademikeralliansen gör en partsgemensam 

utvärdering med SKR Om löneavtal HÖK.   
 
Sveriges Lärare –  Torsdag 12 oktober hålls en debatt på 
Kungsholmens gymnasium om nedskärningarna i skola och 
förskola.  
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SSR – Varje år utses ”Årets skyddsombud” och i år gick 
utmärkelsen till Anna Israelsson, vuxenenheten Södermalm. 
Tips till Södermedarbetaren! 
SSR gör en enkät om arbetsmiljö mm med anledning av 
man tycker att det finns brister i medarbetarenkäten. 
Återkommer med resultat.  
Anders Bengtsson, Sveriges skolledare, ska ha möte med 
skolministern 29 november. 
 

 
 
 
 

3. Arbetsmiljö och hälsa  
- Årlig uppföljning av SAM 
Jonna Söderqvist från HR berättar om uppföljningen. Den 
genomförs via en enkät som går ut till alla chefer. Detta är 
en årlig uppföljning som finns i årshjulet i oktober.  
Resultatet sammanställs och redovisas för FL och nämnd i 
januari.  
Sista svarsdatum för enkäten är i år 17 november.  
Information om enkäten går ut i Söderchefen men kommer 
också mejlas ut. Detta var i fokus när Arbetsmiljöverket 
granskade oss förra året. 
 
En nyhet är att det kommer en arbetsmiljömodul i ILS för 
att lättare kunna följa upp och få bättre insyn i 
arbetsmiljöarbetet. From 2024 så kommer det bli 
obligatoriskt att uppföljningen av SAM sker i ILS.  
 
Det är också planerat att PAS ska hålla en 
arbetsmiljöutbildning för chefer med start i höst/vinter.  
 
  
- Flextidsöverenskommelse 
Ändringar har gjorts i största möjliga mån efter de 
synpunkter som kommit in. Förslaget har skickats ut till 
förbunden.  
Skolledarna och även Saco yrkar att skrivningen under 
berörd personal ändras till chefer/rektorer  vilket 
arbetsgivaren bifaller.  
Kommunal meddelar i efterhand att eftersom 
överenskommelsen om flextid inte berör kommunals 
medlemmar så avstår kommunal från att ingå/skriva under 
denna. 

-SSR-Flextid i Lisa självservice och avstämningar. 
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Införandet av flextid i Lisa självservice medför att det 
blir tydligare med avstämningar av flextiden.  
 

 
 

4. Verksamhet och budget 
a. Ärenden till stadsdelsnämndens sammanträde 19 oktober 
https://edokmeetings.stockholm.se/committees/sodermalms-
stadsdelsnamnd 
Inga kommentarer kring ärenden till       
Stadsdelsnämnden från facken 
 
På onsdag kommer budgeten, mer information i nästa FVG i 
november.  
 

5. Medarbetarfrågor och kompetensutveckling. 

Medarbetarskapssatsningen fortsätter. Det tas upp 

varannan månad på APT.  

 

Kompetensförsörjningsplanen – arbetas med varje år. 

Anders Hultberg HR är den som håller i arbetet.  

 
 

6. Balanslistan 
Olle går igenom Balanslistan.  
 
 

7. Övriga frågor 

-Riktlinjer för hemlösa (SSR) 

SSR ser att Södermalms sdf riskerar att drabbas hårt 

av riktlinjer då vi har många verksamheter för de 

mest utsatta. 

En fråga är hur lyfter Södermalm detta centralt?  

Maria konstaterar att det mycket riktigt vistas många 

hemlösa på Södermalm pga de många verksamheter 

som finns på Södermalm. Enligt riktlinjerna så blir vi 

då ägare av ärendena vilket ökar våra kostnader. 

Maria lyfter det i sina sammanhang och Staden 

behöver se över dessa riktlinjer.  

https://edokmeetings.stockholm.se/committees/sodermalms-stadsdelsnamnd
https://edokmeetings.stockholm.se/committees/sodermalms-stadsdelsnamnd
https://edokmeetings.stockholm.se/committees/sodermalms-stadsdelsnamnd
https://edokmeetings.stockholm.se/committees/sodermalms-stadsdelsnamnd
https://edokmeetings.stockholm.se/committees/sodermalms-stadsdelsnamnd
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Josefin (HSO) – processkarta för kränkande 

särbehandling finns i omlopp som inte stämmer 

överens med rutinen för kränkande särbehandling.   

HR ser just nu över rutinen för kränkande 

särbehandling men det som gäller är den publicerade 

rutinen. Kontakta Olle om det skulle uppstå frågor om 

detta.  
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